Registration Form for Non-Paper Givers
Conference in Middle Period China Humanities
Yale University, June 25-28, 2020


Fill in your answers in English or Chinese or both:
Name
Email
Cell phone that you will use in the US
Would you like to be included in our password-protected online directory that will be open to all conference participants?

Would you be willing to serve as a panel chair?


Would you be willing to comment on papers given at the conference?


If you are selected, we’ll waive the registration fee of $100.00.




Please rank the activities that you’d like to participate in (first come, first served, with priority given to paper givers). Use #1 to indicate your first choice. You may rank all five options or simply those that interest you.
 Beinecke Library early printed books (Song-Ming) in Yale’s collection
 Beinecke Library miscellaneous maps in Yale’s collection
 Object-handling session at West Campus (about half an hour away on the shuttle bus)
 Walking tour of Yale Campus
 Walking tour of the New Haven graveyard (which has the graves of many Yale faculty)




















Please return the completed form to eastasian.studies@yale.edu by May 15, 2020.

非論文報告者參會報名表
中古中國人文會議
耶魯大學 2020年6月25-28日


請用中/英文或中英雙語作答
姓名 (請包括漢字與拼音)
電子郵箱
將於美國使用的手機號碼
您是否願意自己的信息被收錄於會議網上通訊錄(通訊錄受密碼保護，所有參會成員可見)


您是否願意主持會議分組討論？



您是否願意對會上發表論文進行評議？



如果您獲選，本會議將免除100美金的會議註冊費。




請為下列活動按照您的參加意願排序。(活動報名以先到先得為標準，論文報告者擁有優先權。)請用#1標註您的首選活動。您可以將五項活動全部排序，或僅將您感興趣的活動排序。

 耶魯大學Beinecke圖書館所藏早期刻本（宋-明） 
 耶魯大學Beinecke 圖書館所藏諸種地圖
 耶魯大學西區校園所藏文物實物賞析(乘坐校車半小時抵達)
 耶魯大學校園步行導覽
 紐黑文墓地步行導覽(其中有眾多耶魯教授之墓)
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請在2020年5月15日前將填妥的表格寄至eastasian.studies@yale.edu.
